
       

 

Zápisnica č.8 

zo zasadnutia Školského parlamentu, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 15.6.2023  cez 3.vyuč.hodinu v triede Prvej pomoci  

 

Program : 1. Otvorenie  

2. Záverečné zhodnotenie aktivít ŠP 

3.Plán aktivít pre šk.rok 2022/23 

4.Diskusia 

5.Záver 

Prítomní: viď prezenčnú listinu 

 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvorila koordinátorka ŠP Mgr. Miriam Molotová . 

 

K bodu 2/ 

Koordinátorka Miriam Molotová zhodnotila aktivity uskutočnené v 2.polroku šk.roku 

2022/2023.(prehľad aktivít je k nahliadnutiu v správe koordinátora ŠP) 

Aktivity zhodnotila aj predsedkyňa ŠP Karin Dejčíková.Poznamenala ,že mnohokrát 

nielen žiaci ale aj pedagógovia neevidujú dané aktivity. 

K bodu 3/ 

Koordinátorka spolu s členmi ŠP naplánovali dôležité aktivity pre nasledujúci školský 

rok.Ide hlavne o zorganizovanie floorbalového zápasu medzi jednotlivými triedami,SPIRIT 

WEEK,Valentínska pošta,Vianočný punč rozšírený o prípravu nepečených cupcakes,Deň bez 

tašiek. Žiaci sa taktiež pýtali prečo sa vlastne neuskutočnila žiadaná akcia“ Noc 

v škole“,nakoľko sa prihlásilo okolo 60 žiakov. 

Členovia pociťujú svoju funkciu v ŠP ako náročnú nakoľko sa často stretávajú s nezáujmom 

svojich spolužiakov zapojiť sa do pripravených akcií a taktiež nespoluprácou 

s vyučujúcimi.Vnímajú to ako negatívny príklad pre ich samých. 

 

 

K bodu 4/ 

        Do diskusie sa prihlásila pani Bošiaková, ktorá členov informovala o projekte PaKR, ktorý 

bol neúspešný vzhľadom  na nedostatok hlasov. Pani Molotová uviedla, že zrejme zlyhala 

komunikácia, nakoľko ten kto má  projekt na starosti  by si mal ustriehnuť získanie 

dostatočného počtu hlasov a že komunikácia cez Edupage nie je v tomto prípade veľmi 
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efektívna. Do budúcna sa členovia spoločne  dohodli o užšej spolupráci v prípade získavania 

hlasov. 

Pani Bošiaková znovu informovala členov o projekte Digitálny žiak a o podmienkach získania 

financií na nákup notebooku . 

Pani Bošiaková požiadala členov aby prípadné opravy v triedach na majetku či chýbajúce 

položky nahlásiť priamo jej. 

Čo sa týka klímy v škole, žiaci uviedli ,že častokrát píšu písomky hodinu po hodine v danom 

predmete a potom vyučujúci nové učivo nestíha dostatočne prebrať a vysvetliť. 

 

 

K bodu 5/ 

  Miriam Molotová  poďakovala všetkým za účasť a stretnutie ukončila.  

 

V Prievidzi, dňa 15.6.2023 

. 

     vypracovala:    ......................................... 

     Mgr. Miriam Molotová 

 


